
 
 

 
 

Referat af SB møde d.26.10.2021 
Kl.17.00-19.00 

Store mødelokale v/ kontoret 
 
 

 
Kønsopdelt 
undervisning 
 
 

40 min Skovgårdsskolen har de sidste mange år praktiseret kønsopdelt 
delehold i de ”gamle fag”, håndarbejde og sløjd. I forbindelse med 
udvidelsen af de praktisk musiske fag er kønsopdelte delehold 
blevet markant udbredt.  
Vi ønsker en drøftelse af ovennævnte med bestyrelsen, så vi kan 
få udarbejdet principper for kønsopdelt UV på Skovgårdsskolen.  
 
Indledningsvis har vi inviteret to lærere for at nuancere vores 
perspektiv på kønsopdelt UV.  
 
Bestyrelsen mener, at skolen bør have en holdning til holddeling og 
bør kunne informere og kommunikere herom.  
Kønsopdeling er ikke i sig selv et mål eller en værdi, men kan 
vælges i enkelte tilfælde, hvis en lærer eller pædagog mener at det 
er passende til formålet. Det er vigtigt, at der er plads til at man 
kan identificere sig frit og uden begrænsninger på 
Skovgårdsskolen.  
Traditionen med Lucia skal ikke få hverken piger eller drenge til at 
bære en særlig beklædningsgenstand mod deres ønske. 
 
 
 

Principper for 
skolerejser og 
lejrskoler 

10 min Formål: Vedtage nye principper for skolerejser og lejrskoler 
 
Principperne vedtages af bestyrelsen 
 

Princip for kost og 
bevægelse 

5 min Formål: Nedsætte en arbejdsgruppe med Mads i spidsen 
 
Mads og Lisbeth danner foreløbigt arbejdsgruppe. 
 

Elevrådet 10 min Orientering: Er der noget nyt fra elevrådet? 
 
Næste elevrådsmøde er 4. november. 
 

Input til SB-
konference 
 

15 min Brainstorm bordet rundt: hvad kunne være relevant at prioritere 
d.13. marts, når vi afholder SB konference? 
 
Arbejdet med rollen som klasserepræsentant 



Arbejdet med at styrke forældrenes fællesskab om skolen 
Børnefødselsdage? 
DLF – folkeskoleidealet? 
Hvad er skolens opgave/hvad er forældrenes? 
Skolevisitation/Børn og Familie – klæde SB på i forhold til det 
komplekse sagsforløb. 
Bevægelse, læring og dannelse som et samlende punkt for hele 
skolen. 
 
Planlægning af SB-konference – det er stadig Lisbeth, Cecilie, 
Therese, Mads og Jan Eirik, der er gruppen for indhold til 
konferencen. 
 

Evaluering af SB-
deltagelse på 
forældremøderne 

15 min Evaluering og opsamling af input. 
 
Vi er glade for måden bestyrelsen bakker op om skolen på til 
forældremøderne. 
Fokus på at forældre er rollemodeller og at bestyrelsen bakker op 
om lærerne og pædagogerne. 
 
Opdatere slides hvert år i forsommeren. 
 

Elevrådet takker af for i aften og mødet fortsætter uden elevrådsdeltagelse 
Skolens økonomi 20 min Orientering ved ledelsen 

 
Skolens økonomi får betydning for indeværende års fagfordeling 
og den måde, vi vikardækker på. 
 

 


